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Novou arénu primátor obhajoval před 
svými předchůdci. Vratislav Výbor-
ný hovořil o pocitu a HMA pro Jihlavu 
považuje za zbytečný přepych. 

Pavel Bajer ז

Na začátku srpna začala demolice Horáckého 
zimního stadionu v Jihlavě. Demoliční práce jdou 
rychleji, než se původně předpokládalo. Ze staré-
ho zimního stadionu téměř nic nezbylo. 

Nyní jsou pokládané základy pro novou Horác-
kou multifunkční arénu (HMA). V druhé polovi-
ně října byly na stavbě postaveny jeřáby. 

Výstavbu HMA provádí olomoucká společnost 
GEMO za 1,91 miliardy korun. Aréna má být 
dokončena na podzim 2025. 

Na téma HMA diskutovali v polovině října pri-
mátor Jihlavy Petr Ryška (ODS) se třemi svými 
předchůdci. 

Diskuse na radnici se kromě Ryšky zúčastnili Vra-
tislav Výborný, Rudolf Chloupek (oba SOCDEM) 
a Jaroslav Vymazal (ODS). Z besedy se omluvili 
exprimátoři Karolína Koubová (PiFo) a Vladimír 
Hink (zvolen za ODS). 

Město besedu svolalo na základě článku v MF 
Dnes, v němž se bývali primátoři vyslovovali k 
HMA. Z nich největší pochybnosti k aréně vyslo-
vil Vratislav Výborný. 

Ten v článku uvedl, že to na 95 % dopadne blbě. 
„A tím slovem blbě teď nechci konkrétně říkat, jestli se 
to nedostaví, nebo to bude vyšetřovat policie,“ uvedl 
pro MF Dnes. 

Beseda primátorů byla věcná a konstruktivní. 
Výborný sdělil, že má pochybnosti, jestli město 
potřebuje tak velkou investici, jako je HMA. „Ne-
jsou tady žádné hotely, není tu žádné ubytování, o 
parkování se ani nebudeme bavit,“ pokračoval. 

Vyjádřil obavy, že se město vydá ze všech rezerv a 
v budoucnu se může kvůli tomu dostat do problé-
mů s tím, že částka 1,91 miliardy korun nemusí být 
konečná. Upozornil, že u tak velké stavby vznik-
nou nějaké vícenáklady. Podle něho by byla spíše 
lepší rekonstrukce Horáckého zimního stadionu. 

„Pocitově jsem se dopracoval k tomu, že je to pře-
pych pro Jihlavu v tuto chvíli za hodně peněz,“ pozna-
menal Výborný. Hovořil, že u tak velkých staveb se 
zpravidla vyskytnou nějaké problémy.  

Ryška vyjádřil pevnou víru, že se částku za 
výstavbu podaří dodržet. Stavbu prezentoval jako 

velký přínos pro město. Jihlava podle něho arénu 
zvládne ufinancovat. 

Chloupek: Je to na hraně
Exprimátor Jaroslav Vymazal názorově souzněl s 

Ryškou. „Jsem v tomto velký optimista, věřím, že to 
bude velkým přínosem pro Jihlavu a pro celý kraj,“ 
sdělil Vymazal. 

Podle bývalého primátora Rudolfa Chloupka je 
HMA nyní na hraně toho, co si město může dovo-
lit. Za nynější situace s tím problém nemá a je rád, 
že dojde konečně k řešení tohoto letitého problé-
mu.  

„Může se stát, že přijde nějaká nová hospodářská 
krize a budeme muset šetřit úplně na všem. To se stát 
může. Pak by to průšvih byl,“ varoval Chloupek. 

Na závěr se moderátor diskuse mluvčí jihlavské 
radnice Radovan Daněk zeptal Výborného, jestli 
ho primátor Ryška přesvědčil. 

„To co řekl, mělo logiku, obhájil to. Na druhou stra-
nu neodcházím odsud s jeho názorem,“ poznamenal.  
„Máte to na tričku, stavte, ať je na stavbě co nejméně 
problémů,“ popřál Výborný na závěr. 

Na staveništi arény už stojí jeřáby

VPRAVDĚ historický okamžik. Budova Vysoké školy polytechnické Jihlava se objevila čelně a z odstupu v plné kráse. Za pár měsíců se tento obrázek stane minulostí a 
objekt školy „zmizí“ za  novou arénou.  Foto na stránce: Pavel Bajer 

DALŠÍ z pohledů, který vystavěním arény zcela zmizí. 


